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TIL KUNNSKAPSDEPARTEMENTET ! ?

JEG STARTET  NÅ I HØST EN MUSIKK-GÅRDSBARNEHAGE, DEN ER
HELPRIVAT.JEG ER UTDANNET FØRSKOLELÆRER MED TILLEGGSUTDANNING
I MUSIKK.JEG HAR I MANGE  AR HATT LYST Å  REALISERE EN DRØM OM EN
SPESIELL BARNEHAGE MED HØYT FAGLIG INNHOLD ,DER BARNA FÅR
ALLSIDIGE UTFORDRINGER OG DER KVALITETEN PÅ ARBEIDET ER HØY. NÅ I
HØST HAR JEG ENDELIG VÅGET Å TA STEGET, DET KOSTER MYE I BÅDE
PENGER OG ARBEID.  JEG HAR 26 PLASSER FOR BARN OVER 3 ÅR, ØNSKER Å
VÆRE LITEN  MEN GOD. FORELDRE LIKER AT VI HAR DET OVERSIKTLIG OG
KOSELIG  BÅDE INNE  OG UTE.VI HAR DYR  F.EKS ESEL,HESTER,GRIS, KANINER
OG KATT. NÅ VIL Vi HA NOEN DYR TIL. V! TAR NOEN STEG OM GANGEN. VI
PRIVATE SMÅ ØNSKER SELVSAGT TRYGGE RAMMER Å  FORHOLDE OSS TIL .
HVIS KOMMUNEN  FÅR ALLE  MIDLENE I KOMMUNESEKKEN , JA DA VET VI ALLE
AT BARNEHAGEUTBYGGINGEN OG KVALITETEN SYNKER MANGE STEDER.
DET HAR VI MANGE EKS PÅ. AT KOMMUNEN ETTER SKJØNN SKAL FORDELE
MIDLENE,  ER HELT SPRØTT.  KOMMUNALE BARNEHAGER BLIR DA SELVSAGT
PRIORITERT,  DET BLIR EN KAMP OM  Å  OVERLEVE .  DET GÅR IGJEN UT OVER
PERSONALET OG BARNAS HVERDAG.  USIKKERHETEN TÆRER PÅ KREFTENE
SELVSAGT, DA ER DET IKKE LETT Å SKAPE NOE KREATIVT OG ANNERLEDES
KONSEPT.
LA VI HA DE RAMMEBETINGELSER VI HAR I DAG, DER VI FÅR STATSTILSKUDD
FRA STATEN .  KOMMUNEN KAN DELE DE KOMMUNALE MIDLENE, DE SOM
HOLDER PÅ MED DET SYNES OGSÅ DETTE REGNESTYKKET ER VANSKELIG.
LA RETTFERDIGHETEN SEIRE ,  RETTFERDIG KONKURRANSE SKAPER BEDRE
BARNEHAGER,  NOEN MÅ DA "TA SEG I NAKKEN  "  i FORHOLD TIL FAGLIG OG
TILRETTELAGT TILBUD SOM FORELDRE ER FORNØYD OG TJENT MED. HÅPER
PÅ POSITIVT RESULTAT DER PRIVATE AKTØRER BLIR HØRT!
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